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Afbud/fraværende: Lærke, Mikkel, Mette 
 

 

64 Godkendelse af referater OK – enkelte punkter udsættes 
Godkendelse af dagsorden. OK 
 

O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning,   

Lærke 
Mikkel 

65 Forretningsorden. O. D. B. 
 Formålet med punktet er en drøftelse og en beslutning, om der er behov for at justere 

bestyrelsens forretningsorden.  
 

 Punktet er en fortsættelse fra tidligere møder.  

 Se Bilag 

Punktet udsat grundet fravær 
 

Mikkel og 
Mette 
 
 

66 Tilsyn 
Der har været tilsyn i vores to dagtilbud.  

 Fokus på ”Børnefællesskaber og Inklusion” samt ”Sprog og Kommunikation”  

 Tilbagemelding fra dialogmødet v. Pernille, Mikkel og ledelse. 

 Handleplan. 

  Kort gennemgang og drøftelse af tilsyn. Mikkel deltog i dialogen med 

tilsynsførende og de 5 observander (en pædagoger fra henholdsvis 

Naturbørnehave og børnehave, Lars, børnehaveklasse og tilsynsførende), som 

hver har lavet en times observationer i børnehaverne inkl. vuggestuegruppen. 

Formål med tilsyn er ud fra observationerne, at have en dialog om hvordan den 

hele dag udfolder sig i dagtilbuddene, og sammen med den tilsynsførende fra 

Skanderborg kommune at få et billede af om kvaliteten er OK.  Mikkel 

fremsender egne notater som vedhæftes dette referat. Punktet blev udsat til 

endelig drøftelse i september. Billedet er at kvaliteten generelt er rigtig god. Og 

at der skal fokus på de tidsrum hvor bemandingen er lavest.. Lars og Else har 

holdt møde med pædagogerne, og fået input til en handleplan som skal 

afleveres efter sommerferien. Bestyrelsen vil blive inddraget i det videre arbejde. 

Enighed om at det er vigtigt at formidle til forældregruppen hvilke tiltag tilsyn og 

handleplanen giver anledning til. 

Punktet tages op igen på kommende bestyrelsesmøde  

Pernille 
Mikkel 
Else  
Lars 

67 Kommende skoleår. O. D. 
Orientering om kommende skoleår.  Organisering af klasserne/grupperne, nye tiltag, 
prioriteringer. 

Relations kompetence forløbet har dette skoleår primært været eksterne oplæg for de 
kommende ”vejledere” samt den samlede personalegruppe. I det videre forløb vil fokus 
ligge på implementering i hverdagen, hvor vi vil bruge det nye værktøj i forbindelse med 
planlægning og evaluering. Dette sættes i systemet i årsplanen. 

Else og 
Lars 

Kommenterede [ES1]:  
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Et andet tiltag: Hvordan er det at være udeskoling, mellemtrin, indskoling, SFO/klub, og 
dagtilbud.  
Ordekspressen: Et intensivt forløb for ordblinde i 6. klasse. Børnene her i Bjedstrup 
bruger allerede fra 3. klasse flere af de digitale værktøjer. Mål er at vi bliver ordblinde- 
venlig skole i alle fag. 
Klasse/holddeling: Indskolingen kommer op på 56-60 børn. Fortsat rul ind i 
indskolingen. I løbet af året vil de være lidt mindre på tværs af de tre klassetrin, og fast 
opdelt morgenhold. Fortsat sammenlæste klasser3.4. klasse og 5.6. klasse.  
Skolebytte og koloni: Vi prioriteret at alle kommer afsted i år.  
 

68 Udearealerne. O. D.  
Status på projektet vedr. ”flere levende udendørs læringsmiljøer. Hvor langt er vi nået, og hvad 
er i støbeskeen? 

Vi har fået ¼ million gennem fonde. Shelter, bålhytten, mobil køkken, arbejdsborde, og 
haver er stort set på plads, og amfiscene er ved at blive bygget. Næste step bliver 
beplantning og stisystem omkring multibanen og børnehavens legeplads.  
Vi forventer at invitere til arbejdsdage først på efteråret.  
 

Else og 
Lars 

69 Depeche til ny bestyrelse D. B.  
 Første møde med konstituering er 15. august. 

 Hvad sender vi videre til den nye bestyrelse? 

  
Nye kandidater inviteres til en rundvisning og orientering forud for mødet. 

Lars inviterer de nye medlemmer i bestyrelsen til aftensmad inden mødet med tid til 
rundvisning og information om grundlag for arbejdet i bestyrelsen. 
Depeche til ny bestyrelse:  
Forældreinterview, Multibane. Forretningsorden.  Opfølgning på tilsyn. Genbesøg af 
enkelte udvalgte principper hen over året. De røde tråde f.eks. sprogfagene, kreative 
fag , motorik og bevægelse, sprogvejleder-læsevejleder: Årshjulet samlet og i de enkelte 
afdelinger. 

Lærke 
Mikkel 

70 Orienteringer. O  

6. klasse er på vej videre og har fået de nye klasser at vide. De får besøg af trivselsvejler 

+ tidligere elever herfra. Sidste skoledag bliver som det plejer hvor klassen udfordrer 

lærergruppe og pædagoger og fælles afslutning for alle.   

Børnehaverne har været på vellykket koloni  - denne gang gik turen til Ravnsøhytten. 

alle 

71 Sommerafslutning. 
 
 
 

 

72 Evt. 
Brev fra trafikgruppen i Alken  -drøftelse og respons som Lars formidler videre. 
Økologi til debat – evt. punkt på senere møde 

 

 

                    


